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Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Izglītības un sporta komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Tadaiķu pag., Lieģi, Parka iela 2 

 
22.11.2023. Nr. 11 
 
 
Sēde sasaukta 2023.gada 22.novembrī plkst. 15:00 
Sēde sākta 2023.gada 22.novembrī plkst. 15:06 
Sēde slēgta plkst. 18:59 
 
Sēdi vada Andrejs Radzevičs (klātienē) 
Sēdi protokolē Agnese Retere (klātienē) 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: 
Andrejs Radzevičs (klātienē), Linards Tiļugs (klātienē), Laila Roga (attālināti), Andris 
Jankovskis (klātienē) 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: 
Aivars Priedols (attaisnotā prombūtnē - komandējumā) 
 
Sēdē piedalās: 
Izpilddirektors Uldis Vārna (attālināti), Izpilddirektora vietnieks Eva Mahta (klātienē), 

Izglītības pārvaldes vadītāja Ginta Kampare (klātienē), Izglītības pārvaldes vadītāja 

vietniece Dzintra Gutāne (klātienē), Finanšu nodaļas vadītājs Gints Brumbergs (klātienē), 

ekonomists Evija Farbotko (klātienē), Jurists Ģirts Osis (klātienē), Grobiņas pirmsskolas 

izglītības iestāde "Pīpenīte" direktore Anita Dzintarniece (attālināti), Attīstības un 

uzņēmējdarbības daļā Projektu vadītāja Santa Bucika (klātienē), Administratīvās daļas 

vadītāja Madara Lagzdiņa (attālināti), Pieaugušo izglītības speciāliste Ieva Ignatova 

(attālināti), Domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības jautājumos Raivis Kalējs (īslaicīgi, 

attālināti), Domes deputāts Edgars Treimanis (īslaicīgi, attālināti). 

 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Audioieraksts pieejams www.dkn.lv  
 
 
 

http://www.dkn.lv/
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Darba kārtībā: 
1. Par Grobiņas pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” plānotās renovācijas 

projekta virzību un gatavību, kā arī par turpmākiem projekta attīstības 
risinājumiem. 

2. Par izmaiņām valsts budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma 
aprēķina un sadales kartībā Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu 
pedagogu darba samaksai 

3. Par Dienvidkurzemes novada Izglītības nozares attīstības stratēģijas 2023.-
2028.gadam apstiprināšanu. 
 

Papildus jautājumi:  
1. Informatīvs jautājums par situāciju izglītības skolu tīkla finansējumā. 
2. Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra juridiskā statusa noteikšanu/ 

Lēmumprojekts "Par grozījumiem lēmumā". 
3. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izpilddirektora rīkojuma 

Nr.DKN/20234.3/457 "Par izglītības iestāžu pašvaldības budžeta veidošanu" 
3.punkta izpildi un informāciju - kādi pasākumi, kurai izglītības iestādei ir paredzēti 
un kādas ir kontroltāmju summas. 

4. Par priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un ieviešanas 
plāna apstiprināšanu 

 

Komitejas sēdes vadītājs aicina komitejas locekļus balsot par papildus jautājumu 

iekļaušanu Darba kārtībā. 

 
Papildus jautājums: Informatīvs jautājums par situāciju izglītības skolu tīkla 

finansējumā 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  Iekļaut Darba kārtībā kā izskatāmo jautājumu Nr.3 

 
Papildus darba kārtības jautājums: Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra 

juridiskā statusa noteikšanu/ Lēmumprojekts "Par grozījumiem lēmumā" 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā izskatāmo jautājumu Nr.5 
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PAPILDUS darba kārtības jautājums: Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
izpilddirektora rīkojuma Nr.DKN/20234.3/457 "Par izglītības iestāžu pašvaldības 

budžeta veidošanu" 3.punkta izpildi un informāciju - kādi pasākumi, kurai 
izglītības iestādei ir paredzēti un kādas ir kontroltāmju summas 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā izskatāmo jautājumu Nr.1 

 
 

Papildus darba kārtības jautājums: Par priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 
prevencijas sistēmas un ieviešanas plāna apstiprināšanu 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Iekļaut Darba kārtībā kā izskatāmo jautājumu Nr.6 

 
 
Balsošanas rezultātā, Darba kārtībā iekļauto jautājumu izskatīšanas secība: 

1. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izpilddirektora rīkojuma 

Nr.DKN/20234.3/457 "Par izglītības iestāžu pašvaldības budžeta veidošanu" 

3.punkta izpildi un informāciju - kādi pasākumi, kurai izglītības iestādei ir paredzēti 

un kādas ir kontroltāmju summas. 

2. Par Grobiņas pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” plānotās renovācijas 

projekta virzību un gatavību, kā arī par turpmākiem projekta attīstības 

risinājumiem. 

3. Informatīvs jautājums par situāciju izglītības skolu tīkla finansējumā. 

4. Par izmaiņām valsts budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina 

un sadales kartībā Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu pedagogu darba 

samaksai. 

5. Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra juridiskā statusa noteikšanu/ 

Lēmumprojekts "Par grozījumiem lēmumā". 

6. Par priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un ieviešanas 

plāna apstiprināšanu 

7. Par Dienvidkurzemes novada Izglītības nozares attīstības stratēģijas 2023.-

2028.gadam apstiprināšanu. 
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1.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izpilddirektora rīkojuma 

Nr.DKN/20234.3/457 "Par izglītības iestāžu pašvaldības budžeta veidošanu" 
3.punkta izpildi un informāciju - kādi pasākumi, kurai izglītības iestādei ir 

paredzēti un kādas ir kontroltāmju summas. 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 06m 20s 

Ziņo  
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uldis Vārna 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gints Brumbergs 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 

Lai savlaicīgi un plānveidīgi veidotu izglītības iestāžu pašvaldības 
budžetu, ar 2023.gada 22.augusta Izglītības un sporta komitejas 
lēmumu, administrācijai tika uzdots veikt remontdarbu tāmes. Visām 
izglītības iestādēm bija jāizstrādā infrastruktūras attīstības vajadzību 
plāns, nosakot 3-5 prioritātes 2024. gadam un jāiesniedz 
apkopojumam Izglītības pārvaldei. Saskaņā ar 13.09.2023. 
izpilddirektora izdotā rīkojuma Nr. DKN/2023/4.3/457 “Par izglītības 
iestāžu pašvaldības budžeta veidošanu” 3.punktā noteikto: Izglītības 
iestādēm tika uzdots iesniegt vajadzību plānu Attīstības un 
uzņēmējdarbības daļai, lai varētu tikt veikta tāmēšana plānotajiem 
remontdarbiem iestādē. Tāmēšanas termiņš bija noteikts līdz 
10.11.2023.  
Lūdz izpilddirektoru Uldi Vārnu ziņot par lietas izpildi. 
Informē, ka rīkojumā uzdotais ir izpildīts ar nelielu termiņa kavējumu. 
Līdz 23.11.2023. tiks saņemtas visas - kopskaitā 44, tāmes. 
Iesniegto tāmju summa sastāda 1,2 miljoni. Iepriekšējā gadā šiem 
darbiem tā bija 700 000 Euro. Domes priekšsēdētājs rītā, 
plkst.13.00, ir sasaucis sapulci, kurā tiks skatīts un vērtēts iesniegto 
tāmju remontdarbu apkopojums. Tāmju izstrādē tika iesaistītas arī 
kapitālsabiedrības, jo ar pašvaldības resursiem nebija pietiekami. 
Norāda, ka pēc iepazītā materiāla, skolas remontdarbu un tāmju 
izstrādē, ir bijušās samērā pieticīgas. Lielākā summa ar PVN ir 
redzama 123 000 Euro. 
Precizē ar izpilddirektoru jautājumu par agrāk izteikto - par 
ārpakalpojuma piesaistes iespējām. 
Izpilddirektoram tiek izteikta atzinība par viņa mutiskā ziņojumā 
izteikto. Process esot organizēts un šobrīd skaidrs. 
Turpmākā gaitā lūdz izteikties Finanšu daļas vadītājam Gintam 
Brumbergam par remontdarbu tāmēm un summu. 
Norāda, ka kopējā summa ar PVN jau sastādīs ap 1,3 miljoniem. 
Šādiem mērķiem šogad budžetā bija 700 000 Euro. Nākošā gada 
budžetā daudzās pozīcijās ir gaidāms pieaugums. Piemēram, 
atalgojuma pozīcija. Apšauba, ka summu nākošā gada budžetā ir 
iespēja palielināt virs iepriekš budžetā noteiktās. Uzskata, ka ir 
skolas, kuras norādījušas remontdarbus, kas nav tik aktuāli. 
Uzskata, ka pašvaldības budžetā ir izdevumi ar pozīcijām, kas arī 
būtu vērtējami – vai ir aktualitāti un nepieciešami. Aicina rūpīgi vērtēt 
un pieņemt lēmumus par remontdarbiem skolās. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: Pieņemts zināšanai 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 12m 30s 

 
 

2.§ 
Par Grobiņas pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” plānotās renovācijas 

projekta virzību un gatavību, kā arī par turpmākiem projekta attīstības 
risinājumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 14m 28s 

Ziņo  
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sanita Bucika 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uzsākot darbu jaunizveidotajā Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā, kā svarīgs darbs izpildei tika akcentēts - Grobiņas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” plānotās renovācijas 
projekts. 2022.gada pašvaldības budžeta projektā, šā mērķa 
izpildei, tika paredzēti 600 000 Euro. Turpmākajā, budžeta 
grozīšanas gaitā, paredzētā summa tika samazināta. 2022.gadā 
projekta izpildei tika organizēti iepirkumi. 2022.gada vasarā, 
pirmskolas izglītības iestādes apmeklējuma laikā, tika apgūta 
projekta izpildes vīzija. Pēc pēdējās, saņemtās informācijas, 
secināts, ka projekta turpmākā attīstības gaita nenotiek un budžetā 
paredzēties līdzekļi ir samazināti uz pusi. Pirmsskolas izglītības 
iestādei “Pīpenīte” ir bērnu vietu pieprasījums, ko šobrīd nevar 
nodrošināt. Šobrīd ir jāvērtē projekta realizācijai nepieciešamie 
risinājumi. Turpinājumā, lūdz projekta vadītājai Santai Bucikai par 
projekta gaitu. 
Ziņo par projekta pārņemšanas gaitu. Viņa ir nozīmēta par atbildīgo 
no projekta projektēšanas brīža līdz būvniecībai. Nav bijusi klāt pie 
šī projekta uzsākšanas, jo projekts 2022.gada februārī tika pārņemts 
no cita darbinieka, kurš par šo projektu iepriekš bija atbildīgs. 
Sākotnēji projekts 2022.gadā tika plānots izpildei kā prioritārs un bija 
sagatavota iepirkuma dokumentācija gan uz projektēšanu, gan 
būvniecību, mēbeļu iekārtu un aprīkojumu, bet to neizsludināja. 
Izsludināja vēlāk. Sagatavoja atkārtoti iepirkuma dokumentāciju tikai 
uz projektēšanu. Septembrī iesniedza saskaņošanai un decembrī 
izsludināja iepirkumu. 2023.gada 6.martā līgums ar SIA "LBFT" par 
Būvprojekta izstrādi un autoruzraudzību PII „Pīpenīte” ēkas Saules 
ielā 10, Grobiņā, piebūves celtniecībai un virtuves paplašināšanai 
būvprojekta. Projekta izstrādes termiņš 150 dienas. Sākotnēji, 
projektētāji strādāja labi. Bet, projekta realizācijas posmā, 
vairākkārtīgi nomainījās pirmskolas izglītības iestādes vadītājas un 
mainījās šīs iestādes vajadzības, prasības un atbilstošie darba 
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Dzintra Gutāne 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
Dzintra Gutāne 
 
 
Anita Dzintarniece 
 
 
Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
Edgars Treimanis 
 
 
Uldis Vārna 
 
 
 
Laila Roga 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 

risinājumi. Projektētāji lūdza pagarināt projekta izstrādes laiku. Tika 
sagatavota vienošanās par projektēšanas pagarināšanu uz diviem 
mēnešiem, bet nezināma iemesla dēļ, projektētāji no sava puses šo 
vienošanos neparakstīja un kontakts uz brīdi pazuda. Vēlāk kontakti 
atjaunojās, notika intensīva sadarbība ar pirmskolas izglītības 
iestādes vadītāju. Tika organizētas vairākkārtīgas tikšanās Zoom 
platformā, kurā tika saskaņoti piedāvātie darba risinājumi, bet 
2023.gada septembrī kontakti ar projektētājiem atkal pārtrūka. 
Noslēgtā līguma termiņš šobrīd ir beidzies un šiem projektētājiem ir 
piestādīts līguma sods par līguma izpildes darbu kavējumu. 
Kontakta vairāk nav. Par kontaktēšanos no pašvaldības puses ir 
pierādāmi fakti, kas ir sūtītie e-pasti uz kuriem vai nu nav atbildes, 
vai arī ir atbilde ar solījumu, bet neizpildi. Uz telefona zvaniem 
projektētāji vairāk neatbildēja, nekā atbildēja. Saziņa vairāk notika 
ar e-pasta starpniecību. Norēķins ar projektētājiem nekāds nav 
veikts. 
Informē, ka 2020.gadā, kad tapa šis projekts, pirmskolas izglītības 
iestādei “Pīpenīte” bija pieprasījums pēc 16 mazāko bērnu vietām. 
Ir pagājuši vairāki gadi un šobrīd šāds projekta risinājums jau vairs 
neapmierinās pieprasījumu.  
Jautā - vai plānotais virtuves bloka pārbūves projekts būtu 
jāpārtaisa? 
Atbild, ka pie šī brīža virtuves bloka kapacitātes, gandrīz nav 
iespējams apgūt 10 grupu vajadzības. Virtuves pārbūve būtu obligāti 
vajadzīga. 
Ziņo, ka pirmskolas izglītības iestādei “Pīpenīte” pieprasījumu uz 
bērnu vietām esot jau vairāk nekā 16. Virtuvei ir nepieciešama 
pārbūve. Virtuvi noteikti vajadzētu būvēt no jauna.  
Informē par situāciju ar rindām uz bērnu vietām pašvaldības 
pirmskolu izglītību iestādēs. Vērš uzmanību plānotā projekta viena 
stāva vietā, paredzēt divus stāvus. Mazo bērnu rindu problēmu 
vajadzētu risināt, izmantojot iespējas tuvākajā apkārtnē esošajos 
bērnu dārzos, kas ir Dubeņi, Gavieze, Medze, Durbe. Pirmskolas 
izglītības iestādē “Pīpenīte” ir maksimāls grupu piepildījums ar 24 -
26 bērniem. Bērnu normāls grupu piepildījums būtu līdz 20.  
Ja tiktu lemts par jauna projekta vīziju, līdzšinējā projekta vietā, tad 
atbalstītu jaunas virtuves izbūvi citā vietā, atstājot šobrīd esošo 
virtuvi.  
Atbalsta visu jau iepriekš izteikto. Nākas secināt, ka pieprasījums 
pēc vietām bērnu dārzā katru gadu aug un, konsultējoties ar domes 
priekšsēdētāju šai jautājumā, tika izteikts atbalstošs viedoklis par to, 
ka izbūvēt būtu nepieciešams vismaz divām mazo bērnu grupām. 
Arī atbalsta, ka izbūvēt nepieciešams maksimāli vairāk - tā, lai būtu 
iespējas uzņemt vairāk bērnus. Atbalsta izeikto, ka virtuvi būvē 
atsevišķu, nevis pārtaisa esošo. 
Vērš uzmanību projekta vadītājai, ka kopā ar pašvaldības juridisko 
daļu jāizvērtē līguma izbeigšanas lieta. Uzņēmējs nav pildījis savas 
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Uldis Vārna 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 

saistības un līgums ir beidzies. Vērtēt šo pieredzi, izstrādājot 
nākamo nolikumu. 
Jāplāno un jāvirza jauns projekta koncepts. 
Jāveido jauna darba grupa, kas strādā pie jauna koncepta izveides. 
Šo darbu vajadzētu veikt prioritāri. Darba grupā saaicinātiem būtu 
jāskatās un jārunā par kvadrātmetriem. Darba grupā jāiekļauj 
līdzšinējā projekta vadītāju. 

 
 

Andreja Radzeviča priekšlikums:  
1. A.Jankovska vadībā, izveidot darba grupu ar mērķi izstrādāt 

koncepciju par iespējamo PII "Pīpenīte" kapacitātes attīstību, 
kas nodrošinātu visu izglītojamo pieprasījumu uz vietām.  

2. Informēt par izstrādes procesu kārtējā Izglītības un sporta 
komitejā. 
 

Par priekšlikumu 
balso: "par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  Atbalstīt izteikto priekšlikumu. 

 

Par lēmumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

1. A.Jankovska vadībā, izveidot darba grupu ar mērķi 
izstrādāt koncepciju par iespējamo PII "Pīpenīte" 
kapacitātes attīstību, kas nodrošinātu visu izglītojamo 
pieprasījumu uz vietām.  

2. Informēt par izstrādes procesu kārtējā Izglītības un sporta 
komitejā. 

 

Andrejs Radzevičs 
 
 
 

izsaka aicinājumu: pirmsskolas izglītības iestādei “Pīpenīte” 
vadītājai Anitai Dzintarniecei un Izglītības pārvaldes vadītājas 
vietniecei Dzintrai Gutānei apzināt un doties pieredzes braucienā 
uz tādu pirmsskolas izglītības iestādi, kas ir izbūvēta no jauna, 
iespējams, iegūstot redzējumu projekta jauniem risinājumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 57m 35s 
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3.§ 
Informatīvs jautājums par situāciju izglītības skolu tīkla finansējumā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 58m 19s 

Ziņo  
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
Andris Jankovskis 
 
 
Ginta Kampare 
 
Andrejs Radzevičs 
 
Linards Tiļugs 
 
 

Aicina Izglītības pārvaldes vadītāju un domes priekšsēdētāja 
vietnieku izglītības jautājumos ziņot par darba gaitā iegūto 
informāciju, kas saistīta ar izglītības skolu tīklu un pedagogu 
finansēšanu. Šodien saņemta mutiska informācija, ka domes 
priekšsēdētāja vietniekam izglītības jautājumos bija tikšanās ar 
Latvijas Izglītības un zinātnes darbinieku arodbiedrības (LIZDA) 
vadītāju. 
Informē, ka šī tikšanās notika šodien un uz īsu brīdi, jo bija 
jāsteidzas uz šodienas Izglītības un sporta komitejas sēdi. Tādas 
noteiktas runas par finansēšanas jautājumiem nenotika. 
Informē, ka par šādu organizētu tikšanos Izglītības pārvalde nav 
informēta. 
Turpinājumā uzdod jautājumus Finanšu daļas vadītājam par 
pedagogu atalgojumu pašvaldības plānotajā budžetā. 
Uzdod jautājumus Izglītības pārvaldes vadītājai par skolu 
mērķdotācijām līdz tekošā gada beigām un par skolu vadītāju 
novērtēšanas procesu un rezultātu. 

 
Darba kārtības jautājums pieņemts zināšanai. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 04m 26s 

 
 
 

4.§ 
Par izmaiņām valsts budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina 

un sadales kartībā Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu pedagogu darba 
samaksai 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 04m 28s 

Ziņo  
Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sākot ar 2024.gada 1.janvāri tiek paaugstināta pirmsskolas 
pedagogu darba samaksa par slodzi, saskaņā ar MK 2023.gada 
18.aprīļa rīkojumu Nr.226 “Par pedagogu zemākās darba 
samaksas likmes pieauguma grafiku laikposmam no 2023.gada 
1.septembra līdz 2025.gada 31.decembrim”un Satversmes tiesas 
2023.gada 29.jūnija spriedumu lietā Nr.2022-31-03.,no 2024.gada 
1.janvāra paaugstināsies pirmsskolas, pamata, vispārējā vidējā, 
speciālā, profesionālā, interešu izglītībā un profesionālās ievirzes 
izglītībā pedagogu zemākā vienas stundas likme , tā būs 9,54 
euro. Novadā ir ļoti dažādas pirmsskolas ar dažādu bērnu skaitu 
grupās. Ņemot vērā atbildību, darba apjomu, kas veicams 
pirmsskolas pedagogam daudzskaitlīgā grupā ar bērnu 
piepildījumu no 15 bērniem un vairāk salīdzinoši ar darba apjomu 



9 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
Laila Roga 

mazskaitlīgā grupā, nepieciešams noteikt dažādu darba slodzi. 
Līdz ar to ir nepieciešams veikt izmaiņas esošajā  “Valsts budžeta 
mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma aprēķina un sadales 
kārtība Dienvidkurzemes novada izglītības iestāžu pedagogu 
darba samaksai”, apstiprināta ar 26.08.2022. Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības domes sēdes lēmumu Nr.884, un 
grozījumiem, kas apstiprināti ar Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes 28.09.2023 sēdes lēmumu Nr.884 un 
papildināt ar izmaiņām slodzes  noteikšanā. 
Lēmuma pielikumā ir pievienota exel tabula ar nosaukumu 
“Grupiņas uz: 15.11.2023., DIENVIDKURZEMES NOVADS”, kurā 
attēlots bērnu skaits grupā, prognoze viena pedagoga darba 
slodzei no 01.01.2024., stundas un algas likmes. Vēlas ievērot trīs 
principus: godīguma, vienlīdzības un tam, kas samazina esošo 
slodzi, pie esošās algas ir neliels, 30 Euro pielikums.  
Lūdz akceptēt izmaiņas un labot lēmumprojektā redakciju, kas 
attiecas pirmsskolas  pedagogu  amata vienību skaitu un slodžu 
lielumu 
Sniedz savu ieteikumu korekcijām. 
G.Kamparei uzdevums: līdz domes sēdei precizēt lēmumprojekta 
pielikumu - nedalot atsevišķi cilvēkspēku, bet slodžu skaitu uz 
attiecīgo apmācību grupu, atrunājot atsevišķi tos gadījumus, kas 
skar pagarinātu darba laiku. Aicina izanalizēt šos gadījumus 
korekti un precīzi. 
Lūdz nepopularizēt un plaši nelietot jēdzienu “smazināt slodzi”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai lēmumprojektu "Par izmaiņām valsts 
budžeta mērķdotācijas un pašvaldības finansējuma 
aprēķina un sadales kartībā Dienvidkurzemes 
novada izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai" 
ar labojumiem. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 24m 03s 

 
 
 

Trupinājumā, tehnisku iemeslu dēļ, samainās jautājuma izskatīšanas secība: 
Darba kārtības jautājums Nr.6 tiek skatīts pirms Darba kārtības jautājuma Nr.5.  
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6.§ 
Par priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un ieviešanas 

plāna apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 24m 08s 

Ziņo  
Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Laila Roga 

Izglītības kvalitātes valsts dienests Eiropas Sociālā fonda projekta 
Nr.8.3.4.0/16/I/001 “Atbalsts priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 
samazināšanai” (turpmāk – PuMPuRS) ietvaros, ievērojot Ministru 
kabineta 2016. gada 12. jūlija noteikumu Nr. 460 “Darbības 
programmas "Izaugsme un nodarbinātība" 8.3.4. specifiskā 
atbalsta mērķa "Samazināt priekšlaicīgu mācību pārtraukšanu, 
īstenojot preventīvus un intervences pasākumus" īstenošanas 
noteikumi” 23.2.5. punktā noteikto, ir uzlicis pienākumu 
pašvaldībām izveidot stratēģisko dokumentu  “Priekšlaicīgas 
mācību pārtraukšanas prevencijas sistēma un ieviešanas plāns” . 
Šis vidēja termiņa pašvaldības līmeņa plānošanas dokuments 
noteiks PMP prevencijas mērķus un uzdevumus, īstenojamās 
PMP prevencijas aktivitātes, PMP prevencijas darbā iesaistītās 
puses un to lomas, PMP prevencijas sistēmas pārvaldību, kā arī 
identificēs nepieciešamos resursu nodrošinājums un 
sasniedzamos rezultātus. Tas kalpos par pamatu turpmākās 
sistēmas nodrošināšanai darbam pašvaldībās ar PMP risku 
mazināšanu jau pēc projekta PuMPuRS noslēguma. Atbalsta 
pasākumu mērķis - līdz 2023. gada novembrim (ieskaitot) projektā 
iesaistītās pašvaldības ir izstrādājušas un pašvaldības līmenī 
apstiprinājušas dokumentu “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas 
prevencijas sistēma un ieviešanas plāns”. 
Precizē jautājumu par projekta PuMPuRS finansējumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai lēmumprojektu "Par priekšlaicīgas 
mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas un 
ieviešanas plāna apstiprināšanu". 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 41m 27s 
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5.§ 
Par Grobiņas Pieaugušo izglītības centra juridiskā statusa noteikšanu/ 

Lēmumprojekts "Par grozījumiem lēmumā" 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 41m 30s 

Ziņo  
Andrejs Radzevičs 
Ginta Kampare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andrejs Radzevičs 

2022.gada 24.februārī Dienvidkurzemes novada pašvaldība ar 
lēmumu (prot.Nr.3 51.) veica grozījumus 2021.gada 12.augusta 
lēmumā (prot.Nr.7 59.) “Par Dienvidkurzemes novada 
Profesionālās tālākizglītības un pilnveides izglītības iestādes 
nolikuma apstiprināšanu”, kurā tika apstiprināts Pieaugušo 
neformālās izglītības iestādes “Grobiņas Pieaugušo izglītības 
centrs” nolikums. Šajā lēmumā tika mainīts iestādes nosaukums 
un apstiprināts iestādes nolikums, bet atstāts profesionālās 
tālākizglītības un pilnveides izglītības iestādes juridiskais statuss. 
Lai izglītības iestāde “Grobiņas Pieaugušo izglītības centrs” 
varētu veikt izglītības iestādes darbības funkcijas, nepieciešams 
mainīt izglītības iestādes juridisko statusu no Profesionālās 
tālākizglītības un pilnveides izglītības iestādi uz Pieaugušo 
neformālās izglītības iestādi. Pašlaik “Grobiņas Pieaugušo 
izglītības centrs” pilda neformālās izglītības iestādes funkcijas. 
 
Aicinājums - uz Februāra Izglītības un sporta komiteju iesniegt 
nākotnes vīziju/redzējumu par Grobiņas Pieaugušo izglītības 
centra piedāvāto pakalpojumu veidu, kārtību un iespējām.  
 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai lēmumprojektu "Par 
Grobiņas Pieaugušo izglītības centra juridiskā 
statusa noteikšanu" 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 50m 29s 
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7.§ 

Par Dienvidkurzemes novada Izglītības nozares attīstības stratēģijas 2023.-
2028.gadam apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 50m 32s 

Ziņo  
Andrejs Radzevičs 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ginta Kampare 

Dienvidkurzemes novada izglītības nozares attīstības stratēģija 
2023.-2028. gadam (turpmāk – Stratēģija) izstrādāta, izmantojot 
un apvienojot dažādas pētnieciskās metodes un politikas 
plānošanas pieejas, lai nodrošinātu daudzpusīgu esošās 
situācijas analīzi, iesaistīto pušu viedokļu pārstāvību, saskaņotību 
ar citiem plānošanas dokumentiem Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā un nacionāla līmeņa politikas plānošanas 
uzstādījumiem. Stratēģijas izstrādes process tika īstenots divos 
savstarpēji saistītos posmos: 1) esošās situācijas izpēte un 2) 
stratēģiskās un rīcību daļas izstrāde. 
Lai precizētu un konkretizētu stratēģiju, lūdz šo jautājumu šodien 
neskatīt un atlikt. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  nav 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

Nolemj: 

Atlikt darba kārtības jautājumu "Par 
Dienvidkurzemes novada Izglītības nozares 
attīstības stratēģijas 2023.-2028.gadam 
apstiprināšanu" 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 58m 44s 

 
 
Izglītības un sporta komitejas vadītājs Andrejs Radzevičs 
   29.11.2023. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
    29.11.2023. 
 


